

泰国入境/转机新规定

泰国航空 3 天

重要说明

泰国航空大众有限公司
2023年3月14日

根据泰国航空局 (CAAT) 的规定，泰国国际机场将对所有来自中国内地、中国大陆及香港、蒙古国、伊朗前往泰国的乘客，必须出示以下文件：

1. 先COVID-19检测结果的医学健康证明书（样本见下）和起飞前报告。该健康证明书和检测报告需在航班出发前7日内完成。
2. 要求本人投保10万美元以上的医疗保险单，作为必要的医疗保障。

泰航机票 Sumeth Damrongchitham 先生表示，遵循泰国航空局 (CAAT) 规定，泰国卫生部将执行中国内地及香港地区、蒙古国、伊朗定期检测及疫苗接种政策。乘客须由所在地的医疗机构开具有效的泰国健康证明，务必严格执行传染病防控措施。

因此，泰国航空将不再承运（包括曼谷、清迈和普吉、中泰大通道及港澳（北京、上海、广州、成都、昆明、厦门、香港、澳门）、意大利（罗马、米兰）、乌克兰以及泰国的乘客），要求出示先COVID-19检测结果的医学健康证明书和检测报告。以及登机前7天内完成的医疗保险方可办理登机牌，并且，乘客必须持有T9表格（2015年版登机凭证表），并在抵达泰国目的地机场时，向当地传染病防治办公室的疾控部门报告并出示表格。

常见问题：

- 1.从上述地区出发需要机票转机前往第三国家的乘客如何处理？
答：从上述地区出发需要机票转机的乘客也需要提供上述健康证明、医学检查报告和医疗保险。

2. 乘客健康证明持有人是否可以例外？
答：没有例外。

3. 对于护照、疫苗接种持有人是否可以例外？
答：没有例外。

4. 来自上述地区的乘客入境泰国后是否需要隔离？
答：是的，经检测乘客进入泰国后需要在指定酒店自行隔离14天，随时根据泰国公共卫生部门的要求暂停航班方式。隔离期间如需外出，需佩戴相关监管部门。

由于上述限制已经泰国政府的政策发生变化，以确保飞机上工作的人员的信息为宜。
乘客如需更改航班日期，请联络各地区售票处（机票出发地），更改详情，请登录机票官方网站或拨打客服电话：+66 2356-1111（泰国）。

* 若有COVID-19检测结果的医学健康证明书，必须以英文填写
请见英文参考范本

下载链接：
http://www.thairathnews.com/statis/immuno/impco聲明/Medical%20Certificate_T9.pdf，右键点击
另存为或直接下载！

Medical Certificate for General Passenger

Passenger Name (Last, First, Middle Initial)
Passenger medical Doctor's Name (Last, First, Middle Initial)
Date of Birth (Year, Month, Day)
Passenger's Nationality
Passenger's Sex
Date of Issue
Passenger's Signature
Medical Doctor's Name (Last, First, Middle Initial)
Medical Doctor's Signature
Date of Issue
Medical Doctor's Address
Medical Doctor's Phone Number
Medical Doctor's Email Address
Medical Doctor's Fax Number

* T9 健康声明表样表，必须以英文填写

【下载网址】
http://www.thairathnews.com/statis/immuno/impco聲明/Medical%20Certificate_T9.pdf

Passenger Name (Last, First, Middle Initial)
Passenger medical Doctor's Name (Last, First, Middle Initial)
Date of Birth (Year, Month, Day)
Passenger's Nationality
Passenger's Sex
Date of Issue
Passenger's Signature
Medical Doctor's Name (Last, First, Middle Initial)
Medical Doctor's Signature
Date of Issue
Medical Doctor's Address
Medical Doctor's Phone Number
Medical Doctor's Email Address
Medical Doctor's Fax Number

作为泰国航空公司，泰航必须遵循泰国政府的法律规定和泰国政府相关部门的规定操作运行。泰航衷心感谢各位乘客对于泰航工作的理解与配合！

Travel advisory (Status infected cases of COVID-19 China, VISA, MOI, Maha)

In reference to the instruction of the Royal Government of Thailand regarding the prevention of COVID-19 infection, Thailand has issued a travel advisory (Status infected cases of COVID-19 China, VISA, MOI, Maha) to all citizens and permanent residents of Thailand to avoid travel to China and Hong Kong Special Administrative Region of China, including Macau and Hong Kong Special Administrative Region of China, due to the risk of COVID-19 infection.

It is required to present the following documents:

1. A certificate of health issued by a medical doctor related to travel to China in the past 7 days, or a health certificate issued by a medical doctor related to travel to Hong Kong in the past 7 days. The certificate must be issued in English or Thai language.

If found they have a health certificate, a maximum of 300,000 baht will be issued to passengers.

If unable to present the required documents, the passenger will not be issued and passengers will be denied their flight.

The passenger must present a valid passport to the airline and government to health control at the airport.

FAQ

Q: Do I need to have a Health Certificate and Lab Test Result and proof of insurance?

A: 2. If that citizen needs to have Health Certificate and Lab Test Result and proof of insurance

3. Is there any exception for diplomatic, Official Passport

4. Passengers who do not provide Health Certificate Lab Test Result and Health Insurance, are they still allowed to travel? If so, what is the procedure? If not, if you please clarify how to do so.

Q: If there is any emergency to leave from an infected place, the passenger needs to provide Health Certificate and proof of insurance. Can the passenger leave the infected place and come back to Thailand?

A: Passengers who leave from an infected place, must provide Health Certificate and proof of insurance before return to Thailand.

Q: Are there any changes in accordance with Thai government's policy, please refer to the information provided on the website.

Medical certificate for flight risk of COVID-19 from thairathnews.com

【下载网址】
http://www.thairathnews.com/statis/immuno/impco聲明/Medical%20Certificate_T9.pdf

For more information, please visit the official website of the Ministry of Public Health.